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PRESIDENT    l·lm.                IGNASI GIMÉNEZ RENOM 

 ASSISTENTS                         GONZÁLEZ NAVAS PEPE               
                                      MASSAGUÉ CASALS GLÒRIA 
                                      LOMAS CORTES OSCAR 
                                      PUIG MAYOR M. ANTONIA 
                                      CANALIS ALSINA ALEIX 
                                      MARTÍNEZ ROMERO PEPA 
                                      CREUS OLIVERAS JOAN 
                                      MARMOL MARTINEZ ANA MARIA 
                                      PEREZ MOREJON DANIEL 
                                      RODRIGUEZ CASTILLO SORAYA 
                                      LEIVA REYES JOSE 
                                      FERNANDEZ BARRAGAN RAMON 
                                      CARRERAS PECANINS JOSEP 
                                      SAMPERE VALERO AGUSTI 
                                      BACARDIT BOTIFOLL LLUIS 
                                      GARCIA FANDINO BEATRIU 
                                      SERRA ARDERIUS  MARC 
                                      SAGRERA RIUS DANIEL 
                                      CARPIO LOPEZ ANTONIO MANUEL 
                                      MARTOS MARTINEZ VICTOR 
  SECRETARI                     BOADELLA VERGES JULI                                
   INTERVENTOR                 FERNANDEZ VILLAVERDE JOSÉ MANUEL 
                                                        
 
ATÈS que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 98.c) del decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya, la Presidència declara oberta la sessió i es passen a tractar 
els diferents punts de l’ordre del dia  
 
ORDRE DEL DIA 
1.- Actes pendents d'aprovar 
PLE2015/4 Ordinària 28/04/2015 
2.- Parlaments 
 
1.- Actes pendents d'aprovar 
 Els regidors es donen per assabentats del contingut de l’acta de la sessió ordinària  
de 28 d’abril de 2015  
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL 
SEGÜENT RESULTAT: 
 



 
 Vots a favor:      DINOU     (19)  dels regidors del PSC, CiU i PP 
 Vots en contra:   UN           ( 1)  del regidor de l’Altraveu         
 Abstencions:      CAP 

 
En aquest punt s’incorpora a la sessió el regidor Sr. Dani Sagrera , Altraveu. 
 
El Sr. Alcalde agraeix la nombrosa assistència a aquets Ple, i esmenta que és un 
Ple protocol·lari i institucional, de comiat de les persones que ja no seguiran en 
aquesta propera legislatura. 
Acte seguit l’Alcalde  dóna la paraula als regidors que s’acomiaden de la present 
legislatura, dels quals es recull la seva intervenció, per a constància de fet: 
 
INTERVENCIONS     
Comença el Sr. Victor Martos,  PP: 
Bona tarda, gràcies Alcalde i als que ens escolten a Ràdio Castellar i són presents a 
la sala. 
També vull donar les gràcies als serveis de comunicació de Castellar, a Ràdio 
Castellar i l'Actual per donar cobertura a la nostra entitat durant aquests anys. 
Felicitar als grups que han obtingut representació i a l’Ignasi per que el poble ho ha 
reelegit amb notorietat, et desitjo encerts a tu i al teu equip. 
Aplicaré els eslògans de gairebé tots nosaltres, nosaltres també Som de Castellar, 
ara ens tocarà fer mes amb menys i el nostre haurem de treballar més i fer més i 
millor i per descomptat créixer, però només podrem créixer quan hi hagi una 
regeneració profunda d'aquells que representen les nostres sigles i que no han ni 
vençut ni convençut. 
Han estat quatre anys d'aprenentatge, quatre anys d'experiència, de treball, quatre 
anys de viure la democràcia en plenitud. 
Quan tenia nou anys en el col·legi públic Gutiérrez Mata a Màlaga, on jo estudiava 
van venir a donar-nos una xerrada, en acabar la mateixa em van regalar un dels 
primers llibres que jo record, la Constitució Espanyola. He intentat defensar-la i 
continuaré fent-ho, espero que en aquesta sala es segueixi defensant encara que jo 
no pugui fer-ho, aquesta és la norma que fa que visquem en democràcia i en un 
estat de dret, si som, hem estat o serem regidors és gràcies al fet que per consens 
un dia els ciutadans decidim viure en llibertat i en democràcia. 
Gràcies a Paqui i Joan, ells són els que em engrescar a unir-me a aquest projecte. 
Gràcies a Javi ja Mari per saber deixar pas, això també cal saber fer-ho. 
Gràcies a Belinda, Emma i Dani per ser partícips del que avui som, una entitat 
sòlida i unida davant les adversitats, encara no saben el que ens van aportar. 
Gràcies als que van voler ser companys en aquest ajuntament i no ens van veure 
com rivals, Josep ha estat un plaer escoltar-te, ja saps que és l'únic que t'he retret. 
Gràcies Dani per ser com ets i per les vegades que hem intercanviat opinions i 
gràcies Joan per recolzar-me amb el teu gest i l'oportunitat brindada, quan la meva 
situació laboral canvi i em vas donar una oportunitat de formació fora d'aquest 
consistori 
Gràcies a la nostra junta per tot el viscut, encara ens queda molt camí i és un 
honor compartir-lo amb persones que no esperen res a canvi i sempre es pot 
comptar amb elles, Especialment per edat a Josep Galles pels seus consells i la seva 
experiència i Jesús pel seu enfocament, sempre crític i constructiu. A Agustín pels 
seus textos. 
Deixar-me donar les gràcies especialment a Alicia, els que tenim nens petits sabem 
qui han patit les conseqüències de les nostres absències durant aquest temps. 
Antonio, vull donar-te les gràcies per la teva confiança i la teva feina, ens queden 
quatre anys per davant per donar-li la volta a aquests resultats, un compta amb 
pocs amics de veritat i això de moment és una cosa que si hem guanyat. 



 Han estat uns anys inoblidables i aquests que ens espera en el futur, segur que 
seran difícils però pots comptar amb mi de la mateixa manera que el primer dia que 
vas decidir abanderar aquest projecte, la meva confiança en tu és plena. 
Al nou consistori els desitjo encerts per als seus ciutadans, consens i diàleg, que 
compleixin els seus programes, perquè els que s'han presentat dient que volien 
decidir-ho tot no decidiran res sinó canvien la seva actitud. 
Fa quatre anys el Sr. Sagrera ens va indicar que eren injustos els nostres resultats 
electorals, bé Dani, ni ho van ser llavors ni ho han estat ara, a això se li diu 
democràcia i jo l'accepto, espero algun dia tu ho entenguis. 
Hi ha alguna cosa que ningú podrà llevar-nos, som part d'un grup de més de 100 
persones que quan acabi aquesta legislatura que s'inicia el proper dia 13, en 
quaranta anys hauran dedicat una part de la seva vida a intentar millorar el bé dels 
seus conciutadans i això es pot fer des de moltes ideologies, perquè al final tots 
som persones amb una mateixa finalitat, representar i construir pel bé comú. 
Gràcies a la meva dona i els fills, ells són els que han guanyat aquesta eleccions a 
casa meva i és a ells a qui no els podré compensar el temps que he dedicat a 
Castellar, la nostra llar, però estic orgullós del que vam aconseguir i il·lusionat dels 
nous reptes que se'ns plantegen. Gràcies 
A continuació el Sr. Antonio Carpio pel PP: 
Bona tarda, Alcalde, Regidors, Ciutadans de Castellar, que avui ens acompanyen en 
aquesta sala de plens. En primer lloc vull començar el meu discurs de la mateixa 
manera que vaig començar en el ple de constitució d'aquesta legislatura, i que ja 
finalitza. 
Felicitar a tots els grups polítics que han obtingut representació en aquest 
consistori, i molt especialment a l'Ignasi Giménez i a tots els membres del Partit 
Socialista de Castellar, pels resultats que han aconseguit. 
Durant aquests quatre anys, ha estat una etapa apassionant, intensa on des 
d'aquest Grup Municipal hem col·laborat i treballat molt dur. La política és 
l'expressió més noble que pot desenvolupar la persona, i de totes les classes de 
política, la municipal, la del contacte directe amb els teus veïns i veïnes és la més 
apassionant. Res com fer política a l'ajuntament, res com treballar pel teu poble, 
ens dóna la veritable dimensió de la política. 
El proper dia 13 de juny, deixarem de tenir representació al consistori per aquesta 
propera legislatura. Els resultats electorals així ho van decidir el passat 24 de maig. 
És evident i no puc negar-ho, que no ha estat els resultats que esperàvem, però 
acceptem la veu de poble i per això estan les urnes, perquè és l'eina democràtica 
eficaç de què disposem els ciutadans per manifestar-nos. 
El més còmode és sempre buscar un culpable i no assumir els propis errors, espero 
que els grans partits hagin interpretat el resultat electoral del passat dia 24, perquè 
en cas contrari el panorama serà desolador. 
Els ciutadans i el votant del partit que representem estan cabrejats amb el govern, 
errors que s'han comès, la crisi econòmica i les retallades, l'absència d'una 
estratègia de comunicació per explicar un relat des de 2012 fins avui, en una de les 
pitjors crisis de les últimes dècades, en què el nostre partit es va veure obligat a 
prendre dures mesures per treure aquest país cap endavant. Però només el temps 
dirà si van ser les necessàries. 
És clar que, els mals resultats del passat dia 24 a nivell general, cal sumar-li els 
tants i tants casos de corrupció, "no només del nostre partit polític, sinó de tots els 
grans partits," i que han perjudicat la bona feina de alguns, dels que realment 
vivim la política. Permeteu que ho digui Alt i Clar "maldita corrupció i maleïts 
corruptes”.  
Però avui tampoc farem un balanç extens de motiu del perquè del resultat, avui no 
toca. Des del PP de Castellar del Vallès, ens sentim orgullosos de la feina feta. 
Tal com em vaig comprometre el juny del 2011, des del Partit Popular de Castellar 
no hem dificultat l'acció de Govern. Hem fet una oposició intel·ligent, raonable, 
impulsant aquells propostes que considerem que van ser les millors per al nostre 
municipi. 



I com no, hem estat contundents quan ha estat necessari, quan vam creure que no 
s'estaven fent les coses ben fetes. Hem formulat propostes concretes per millorar la 
gestió municipal i en benefici del nostre municipi i del benestar dels castellarencs i 
castellarencas. 
Hem vetllat per un govern transparent, perquè les activitats de l'administració 
hagin estat a l'abast de tots els ciutadans.  Hem treballat per fiscalitzar des de 
l'oposició la gestió del govern municipal. Hem treballat conjuntament amb l'equip 
de govern i oposició en la nova redacció del POUM i hem posat en valor el valuós 
patrimoni històric del nostre poble. 
Hem estat en els moments que ha fet falta, sense deixar ningú al marge quan les 
coses es van posar difícils, com la convivència i la cohesió social, enmig d'una etapa 
de dificultats econòmiques extrema. 
Hem coincidit amb tots els grups en iniciatives i propostes sempre en benefici de 
Castellar, com per exemple, el consens que vam aconseguir perquè la Generalitat 
aposti per unes bones comunicacions.  
Ens vam posar tots a treballar, en un dels episodis més desoladors que vivim 
després de la Riuada del 1962, la gran ventada del passat 9 de desembre, i que 
avui encara patim les conseqüències, en definitiva el PP de Castellar sempre unit 
pels interessos del nostre poble. 
Hem coincidit en molts aspectes, sigui quin sigui el color polític de cada un, perquè 
aquí hem demostrat que en la política municipal, no existeix, ni color, ni sigles. En 
definitiva, hem treballat des de la participació i l'honestedat. 
Amb aquesta forma de fer política, hem intentat fer de la confiança mútua aquest 
punt de trobada que ens ha permès sentir-les necessitats reals del nostre poble. 
Copsar els problemes, grans i petits, i treballar en la seva resolució; ens ha 
permès, també, sentir-nos tots part d'un mateix projecte, amb diferents punts de 
vista, que l'enriqueixen; i ajuden a transmetre il·lusió i esperança. 
Això no és cap final; en tot cas, un punt i a part en la nostra vinculació amb 
Castellar. 
Seguirem transmetent a tota la població les nostres activitats, 
manifestant el nostre parer davant les qüestions que s’aprecien, i escoltant a tot 
aquell que vulgui transmetre les seves inquietuds com hem estat fent fins ara. 
Anem a continuar fent el que millor sabem: Estar al servei de Castellar i de la seva 
gent, transmetent totes les propostes i iniciatives sigui necessari per aconseguir la 
nostra meta, que no és altra que, el benestar de la població. 
Reiterem el nostre més profund agraïment a tots els ciutadans que van dipositar la 
seva confiança en aquest partit tant en aquestes eleccions com en les anteriors, i 
també a totes aquelles persones i entitats que han volgut comptar amb nosaltres 
per el que van considerar oportú. 
I no es tracta en absolut d'un adéu; més aviat és un fins després, perquè les 
eleccions del 2019 arribaran sense que ens adonem. mentrestant, el PP de Castellar 
mantindrà viu el lema que presideix i presidirà sempre la nostra activitat política: 
que és, “ el que ens interessa es Castellar”. 
Vull anar acabant, no vull passar per alt el gran treball del personal i tècnics 
d'aquest ajuntament, en la qual he pogut comprovar durant aquests quatre anys, i 
veure molt de prop el seu gran treball, sens dubte, ells són el motor d'aquest 
ajuntament i del bon funcionament del nostre municipi. 
Com no, desitjar-li al Secretari del nostre ajuntament una feliç jubilació. La veritat, 
ha estat un plaer tractar amb el Sr. Juli Boadella. 
Per finalitzar, En l'apartat d'agraïments, no vull deixar passar l'ocasió de fer pública 
la meva infinita gratitud, en primer lloc, a la meva família, per la comprensió que 
ha tingut en tot moment. La meva dona i el meu fill saben, més que ningú, el 
sacrifici familiar que suposa ser regidor i més quan sents passió pel teu poble, 
sense la seva ajuda, tot això hauria estat impossible. 
Gràcies, sobretot, a Víctor, el meu company, pel seu compromís en aquests quatre 
anys, i a tot el meu gran equip. 



I finalment desitjar molta sort a tots els regidors, govern i oposició, per a la 
pròxima nova legislatura. 
Moltes Gràcies !! 
Continua per l’Altraveu el Sr. Dani Sagrera. 
L’Altraveu acaba avui el seu trajecte oficial en la vida política institucional. Durant 8 
anys hem portat a la institució un altre manera de fer política, haurà agradat més o 
menys, haurà calat mes o menys a la ciutadania i a les maneres de fer a les 
institucions, haurem encertat mes o menys en els nostres objectius, però el que 
està clar és que hem perseverat en portar a la institució una altra manera de fer. 
Quan vam iniciar aquest projecte teníem pocs referents a seguir, algunes 
candidatures independents al Vallès i alguna Cup a la resta del país. Poc a poc 
sense cap ajust supramunicipal i sent fidels als que creiem, hem aconseguit obrir-
nos el nostre espai a la política institucional i sobretot en la política de carrer, que 
és d’on venim.  
El temps ens ha anar refermant en que estàvem en el bon camí, i el que va 
començar com una aposta local, després comarcal, ha esdevingut poc a poc una 
demanda de part de la societat que demanava un canvi de les coses, i això s’ha 
reflexat en candidatures a nivell nacional que han entrat al parlament amb 
dinàmiques molt pròximes a les nostres. 
Sempre conscients que l’Altraveu era una simple eina per aconseguir els nostres 
objectius ideològics i no una fi en ell mateix, com moltes vegades passa amb els 
partits polítics clàssics. Hem tingut pocs dubtes  en decidir-nos a canviar d’eina per 
aconseguir sumar complicitats que anaven en la mateixa línia, i quan dic 
complicitats, no vull dir nomes vots, que també, sinó, en sumar gent per treballar 
d’una altra manera i per fer política de carrer, que per nosaltres es tant o més 
important que la institucional. Durant aquests vuit anys hem incidit poc en la 
política a la institució, les majories absolutes del PSC no han donat cap  escletxa 
real, perquè això fos així, dic majories absolutes en plural, perquè la primera 
legislatura, amb els trànsfuga de CiU, que ja sembla que sigui una dinàmica 
intrínseca dels del CiU això de votar diferent, els socialistes van utilitzar-ho per 
actuar de la mateixa manera  que ho han fet aquesta darrera legislatura. 
Hem intentat incidir de portes endins, intentant pactar i consensuar, però les 
dinàmiques possibilistes, conservadores i submises d’aquest equip de govern no 
donaven marge a un altre paradigma on treballar per fer les coses. Nosaltres 
representem al que representem i el punt mig de consens no està on els partits 
clàssics estan acostumats a moure’s. Tot i això propostes que hem incentivar i 
proposat han  acabat veien la llum tímidament un cop els altres partits les han fet 
seves. El temps també ens ha acabat donant la raó en temes estratègics de poble. 
Es per tot això que creiem que en el fons ha estat bo que hi fóssim, i que fent 
política al carrer hàgim estat la pedra a la sabata que tímidament ha canviat alguna 
dinàmica i ha obert la porta perquè els que governen poc a poc canviïn formes de 
fer. Mai ens donaran la raó, ho sabem, menys encara el setmanari local de 
propaganda institucional donarà valor ni cabuda mediàtica a les propostes que hem 
fet o al que hen denunciat i que el temps ha acabat donant-nos la raó. 
En tot moment hem estat molt conscients del que podríem i del que no podríem fer 
a  la institució, per això hem prioritzat la nostra feina al carrer, on per nosaltres es 
fa la política real. En la societat que vivim, la política no es res mes que la inversió 
que es fa en un sentit o en un altre i les dinàmiques que generen aquesta inversió, 
però al final la política la fa la gent.  
El anomenats polítics institucionals només han d’incentivar i facilitar unes 
dinàmiques de la gent o unes altres en funció de la seva ideologia, les ideologies 
dels altres partits aquí  representats han quedat ben retratades desprès de tres 
dècades de democràcia. Nosaltres des del primer moment hem volgut agafar els 
diners que cobràvem de la institució i fer-los treballar en aquest sentit. Hem 
incentivat iniciatives ciutadanes envers el consum responsable, cooperatives de 
consum de proximitat i ecològic que han generat i generen dinàmiques 
econòmiques a Castellar, al Vallès i a Catalunya. 



He posat els exemples mes visibles en temes econòmics, social i cultural, però els 
diners integres destinats dels regidors i de l’Altraveu a Cal Gorina, genera més que 
això, constants cursos per formar ciutadania, altres maneres de viure i actuar 
davant del mon, constants actes  lúdics de caire popular que ajudes a cohesionar la 
societat castellarenca en altres formes de lleure, i tot això ho porten ciutadans amb 
iniciativa que troben en Cal Gorina un lloc on donar sortida a les seves inquietuds 
transformadores. El que deia la política la fa el ciutadà, els polítics institucionals 
nomes han d’incentivar les polítiques que creuen oportunes en funció dels seus 
ideals. 
Sempre he pensat que si la designació econòmica dels dos regidors i el partit polític 
de l’Altraveu poden generar el que hem generat en vuit anys, que haguessin 
generat amb l’assignació política, per exemple, de sis regidors que tenen 
convergència, o que generaríem amb la part disponible d’un pressupost municipal 
de mes de 20 milions d’euros. 
Malgrat la imatge que es vulgui donar de nosaltres, som un equip de ciutadans 
cada cop mes nombrosos i preparats per fer política, fora de l’ajuntament i dins  
també. Després de dos anys d’experiència com a regidor, surto més convençut que 
mai, que faríem més eina i millor, no només crec que el proposem nosaltres és mes 
assenyat i lògic en contra del que intenten projectar de nosaltres, sinó que som 
millors gestionant. 
Nosaltres seguirem fent política, la nostra,  la que creiem que es real, intentant 
canviar els valors de la societat castellarenca conservadora perquè aviat estigui 
preparada per ser un poble emprenedor, trencar la majoria història conservadora 
d’aquest poble, algun dia, i fer entendre a la gent que tot esta per fer i tot es 
possible.     
Res més, fins a la victòria sempre . 
 
Per CiU intervé el Sr. Lluís Bacardit 
Segurament m’haureu sentir dir més d’una vegada que no sóc polític, si no una 
persona que durant quatre anys m’he dedicat i compromès amb la política 
municipal,  la del meu poble. 
Quan en Josep Carreras, al setembre de 2010, em va proposar de formar part de la 
seva candidatura, la meva resposta va ser que no, que no anava amb mi. Però vaig 
anant canviant d’opinió. De fet, si porto des del 16 anys involucrat en entitats i 
associacions del poble,  perquè no participar de la màxima institució de 
representació en l`àmbit local? 
Estar en entitats no és una manera de fer política i de fer poble? 
Finalment vaig acceptar formar part de la llista de CiU. Ara,  un cop passat els 
quatre anys de legislatura, en puc fer una lectura i un balanç positiu,  tot hi tenint 
en compte que hi ha aspectes positius i negatius, alguns força decebedors. En tot 
cas una experiència enriquidora en l’aspecte personal i de la que em quedaré 
només amb els aspectes positius. 
En aquest quatre anys he treballat i m’he involucrat en els temes que afecten al 
municipi. No cal fer-ne un detall acurat però si destacar quatre o cinc apartats 
El primer seria l’econòmic. Al 2011 la situació no era, ni molt menys, òptima en 
aquest aspecte. En el programa de CiU era un dels temes capitals i hi hem treballat  
en ferm. Fent costat a l’equip de govern quan ha calgut i defensant les nostres 
propostes quan ho hem estimat necessari. Sempre pensant en el que era millor pel 
municipi.  Afortunadament aquesta situació ha estat reconduïda durant la 
legislatura i les línies econòmiques estan en uns límits acceptables. Estretament 
lligat a la qüestió econòmica,  he o hem  aportat i treballat en els pressupostos. En 
la resolució del conflicte d’interessos per la connexió d’aigües Ter Llobregat, en el 
contracte de recollida de deixalles i neteja viaria, participant  en totes les meses i 
accions per activar i incentivar la emprenedoria o, junt amb tots els grup polítics i la 
PAH, en la elaboració del Pla d’Acció de suport als afectats pels desnonaments. 
En aquest apartat econòmic no podem obviar el tema de l’Obra Social Benèfica, un 
tema delicat en el que especialment el Josep i jo ens hi hem implicat molt 



directament, sempre amb l’objectiu de preservar-ne la seva continuïtat, no fer-ne 
un tema de debat polític i que l’Ajuntament acomplís amb els seus compromisos 
envers la Fundació.  Tot per ajudar a reconduir una situació que era extrema i que 
ara, sortosament, sembla encaminada.  
Un altre apartat seria el de les ordenances i reglaments. En aquesta legislatura 
s’han revisat  i actualitzat quasi totes: Participació ciutadana, ROM, Civisme, 
Instal·lacions esportives, reglament horta, reglament mesa ocupació econòmica, 
etc. En totes he i hem estat presents i participat. S’ha fet un pas endavant en la 
seva posada al dia. 
Un tercer apartat és el POUM, el Pla d’Ordenació Urbanístic Municipal. Per a mi ha 
estat un verdader màster la participació en el mateix. Moltes reunions polítiques i 
de participació ciutadana però també moltes amb els tècnics de l’Ajuntament, amb 
els del Pla Director, amb els de Convergència i amb els de la Generalitat per rebre 
assessorament i recavar opinions expertes en el tema. Se’n va fer la aprovació 
inicial i ara resta la provisional i la definitiva però ja és un tema més burocràtic i 
d’afinar el llapis en alguns punts. També s’ha fet l’aprovació inicial del Pla especial 
del Catàleg de Patrimoni i restaria per fer el Pla Especial del Ripoll.  
En el darrer Ple d’abril es va votar la aprovació de la dissolució del Consorci per les 
Ares. Per cert també un tema que portàvem incorporat en el programa del 2011. 
Un darrer punt en seria el dret a decidir. Des de què una bona part de la societat 
civil catalana i el Parlament de Catalunya va optar per la via pel dret a decidir  i 
caminar cap a un estat propi, el nostre grup, i jo en particular, hi hem donat 
suport.  
Hem presentat mocions al Ple. Se’ns ha dit que això no es un tema  de poble o del 
Ple de l’Ajuntament,  jo penso que sí. El tema de caminar cap a un estat propi ens 
afecta a tots, hi estiguis a favor o en contra. Per tant tots els fòrums són vàlids per 
posicionar-se i el primer és el que ens és més proper.  
En aquest sentit, el mes de setembre de 2014, és va aprovar per aquest Ple una  
Moció suport del Mon local a la convocatòria de consulta del 9 de novembre. Per 
delegació de l’Alcalde vaig tenir el goix d’assistir  a l’acte de lliurament de la 
resolució a Barcelona, al Palau de la Generalitat, el 4 d’octubre. Prop de 900 
alcaldes i regidors reunits a l’Ajuntament de Barcelona per, tot seguit, creuar la 
Plaça de Sant Jaume cap al Palau de la Generalitat  i fer el lliurament de l’acord són 
unes imatges i un record que hem quedarà gravat per sempre. 
Voldria anar acabant. Ho voldria fer acomiadant-me de tots els companys de 
consistori. Durant quatre anys hem compartit experiències, hem estat d’acord o 
hem discrepat però, al menys per part meva, en un to constructiu. Podem tenir 
punts de vista molt distanciats però amb un gran respecte cap a tots ells.  
També voldria donar les gràcies públicament a tot els personal  i tècnics municipals 
per l’assessorament, ajut i col·laboració en els temes de les seves competències i 
especialment al secretari senyor Boadella, al qui li desitjo una plaent jubilació 
després de la seva llarga etapa com a secretari del nostre municipi. Igualment 
gràcies als mitjans de comunicació i per suposat a la meva família. 
Finalment, si m’ho permeteu, un parell de reflexions dirigides als nous regidors. 
Són unes reflexions que en el seu dia se’m van fer i que he procurat tenir en 
compte. 
La primera és una realitat que a vegades costa d’interioritzar. No és altre que en les 
eleccions municipals has estat escollit regidor del teu poble: més enllà de si estàs al 
govern o l’oposició ets regidor del TEU POBLE amb tots els drets, obligacions i 
deures que comporta i que per a tots són les mateixes, més enllà de les 
responsabilitats concretes que aquestes si que són diferenciades. AAquesta és una 
realitat que s’oblida amb molta facilitat. 
La segona seria una conseqüència de les eleccions. Val per a tots els càrrecs electes 
però, penso, que en els municipals és cabdal. Mireu, si agafeu el cens de votants 
podreu veure que en qualsevol votació un partit que obtingui un majoria, encara 
que sigui absoluta, no té mai més del 40% de vots favorables. Feu aquest exercici: 



Quan aneu pel carrer penseu que de cada 10 persones amb els que us trobeu 
només 3 o 4 us han donat el vot. Sis o set optat per altres opcions.  
No cal dir que si mirem la llistes menys votades aquesta proporció és de 1 de cada 
10 o cada 20 o més.  
Podeu fer l’exercici pràctic amb el nostre poble per exemple. És un exercici 
interessant, a l’hora de pensar que s’ha de governar per a tothom i deixar-se de 
posicions maximalistes i excloents. I això val tant pels que governen com pels que 
no. 
Res més. Estic satisfet dels quatre anys passats en el Plenari, del treball que hi he 
aportat i dels coneixements i experiències que n’he tret.  
Una etapa personal enriquidora. Vull felicitar a tots els grups que heu obtingut 
representació. Molta sort i bona feina!!! 
 
Intervé per CiU el Sr. Agustí Sampere: 
Fa quatre anys, era un 11 de juny de 2011, a les 12 hores, es celebrava el ple de 
constitució de l’ajuntament, desprès de les eleccions municipals del 22 de maig de 
2011, sembla mentida però han passat quatre anys. Aquell dia gairebé arribo tard, 
com a regidor novell no era molt conscient del que em venia a sobre ni del que 
significava, ara passat 4 anys només puc agrair profundament el gran privilegi que 
ha estat poder participar activament de la via política de Castellar, soc economista i 
tenia delegada la reviso i control de l’àrea d’economia. Sota aquesta premissa i 
sempre recolzar pels companys se m’ha permès conèixer els número d’aquesta 
casa amb una llibertat de decisió ecomiable. Durant aquests quatre anys hem 
revisat i controlat i controlat cada un dels informes trimestrals de morositat, 
demanant explicacions de cada un dels dubtes que ens han sorgit, el mateix hem 
fet amb els pressupostos, amb un ànim sempre constructiu ens hem oposat de 
front a l’augment de la pressió fiscal que hem considerat desmesurada i hem 
arribat a abstenir-nos o a votar a favor quan, amb aquest ànim constructiu sens ha 
permès fer les nostres aportacions. 
Des de l’àrea que m’ocupa i amb el desig que algú agafi el relleu del camí encetat 
m’atreveixo a dir que la major aportació que hem pogut fer en aquest quatre anys 
des del  punt de vista de l’àrea economia son els 30.000 € d’un pressupost de més 
de 23 milions d’euros i que s’ha destinat el 2015 per projectes de rehabilitació de 
vivendes pel seu lloguer social, la formació laboral per l’acció i la integració social 
de famílies amb risc d’exclusió que ens va portar a votar a favor en aquests darrers 
pressupostos. 
No son ni de llarg els diners que nosaltres hi haguéssim destinat, però varem 
creure que el més important era encetar aquest camí encara que fos amb molts 
pocs diners. Pel que no ho recordin es tracte de recuperar aquelles vivendes 
deshabitades que no es poden integrar al mercat dels lloguers doncs necessiten 
d’una mínima inversió pactant amb la propietat, l’ajuntament s’encarregarà de la 
part que la propietat no pugui assumir a canvi de la signatura d’un conveni que 
permeti recuperar la inversió, fent que aquestes mateixes vivendes es posin a 
disposició de l’Ajuntament durant uns anys pel seu lloguer social per famílies en 
perill d’exclusió social, i que a la vegada qui s’encarregui de fer aquestes tasques 
de rehabilitació, rebent la formació corresponent, sigui també persones en aquestes 
situacions que, a posteriori podran reintegrar-se en el mercat  laboral, o si més no 
cobrar l’atur o ajudes corresponent  durant un cert temps, doncs hauran estar 
cotitzant mentre es formaven. Espero que algú hi cregui tant com hem fet el Josep, 
el Lluis i jo mateix, i sigui capaç de tirar-ho endavant, creiem que la idea es mereix 
l’esforç. 
Per acabar agrair a tots els present la seva comprensió amb aquest ciutadà, però 
sobretot mostrant la meva major gratitud a aquelles dues persones que m’han 
ajudat a ser regidor treballant pel be del poble i per sobre de qualsevol interès 
polític. Moltes gracies. 
 
A continuació el Sr. Josep Carreras, per CiU 



Fa quatre anys, era un 11 de juny de 2011 a les 12h del migdia, es celebrava com 
es farà el proper dissabte, el Ple de constitució de l’Ajuntament després de les 
eleccions municipals celebrades el 22 de maig de 2011. Sembla mentida però ja 
han passat 4 anys!  
El que us parla, cap de llista de Convergència i Unió en aquella contesa electoral, en 
el seu parlament d’ara fa quatre anys en els Jardins del Palau Tolrà, manifestava la 
seva emoció amb motiu de retornar al món municipal després d’haver estat regidor 
durant 8 anys, de 1987 al 1995, amb els alcaldes Albert Antonell i Lluís Maria 
Corominas. Doncs avui, vint anys després, m’acomiado de nou! 
Aquí faig una breu pausa en el meu parlament per recordar només la introducció 
d’un bonic poema de l’escriptor José Antonio Saramago, arran de que sovint li 
pregunten quants anys té (nascut l’any 1922) I comença el seu poema dient: Què 
quants anys tinc? Què importa això! Tinc l’edat que vull i sento! 
Doncs avui tanco una etapa amb molta satisfacció, vull dir-vos que estic molt 
content i molt feliç per haver tingut l’honor de servir de nou al meu poble els 
darrers quatre anys. He tingut aquest privilegi, i estic profundament satisfet 
d’haver pogut ser regidor del meu ajuntament en aquesta segona etapa, tot i que 
sense responsabilitat de govern però amb la mateixa il·lusió de sempre, el mateix 
entusiasme, el mateix compromís i la mateixa responsabilitat del què significa ser 
regidor de l’Ajuntament del teu poble. 
No seria just si en un dia com avui no manifestés el meu profund afecte vers la 
persona que em va fer confiança perquè donés el pas endavant i entrés a formar de 
les llistes de Convergència i Unió a l’any 1987 que em va permetre ser regidor 
d’aquest Ajuntament. Va ser el desaparegut Alcalde Josep Arderius qui em va 
animar a que m’impliqués amb l’Ajuntament de la vila, just quan havia deixat la 
presidència del CB Castellar després de 25 anys d’implicació com a jugador, directiu 
i president en el bàsquet local.  
Al llarg d’aquesta legislatura que finalitza, des de la meva responsabilitat de cap de 
llista i portaveu, el meu nord sempre ha estat tenir una alta implicació del nostre 
grup municipal en el dia a dia del nostre Ajuntament amb l’objectiu de posar el 
nostre granet de sorra basat en el diàleg i consens, sobretot, en els temes 
importants considerats de poble. 
Com s’ha aconseguit aquesta implicació del nostre grup municipal al llarg de la 
legislatura? 
Doncs, en primer lloc, participant a les Juntes de Govern Local de cada dimarts a 
les 9h amb veu però sense vot. I si algun dia per qüestions d’agenda no hi he pogut 
assistir, el company Lluís Bacardit hi ha anat en el meu lloc. Sempre he tingut clar 
que si la JGL estava oberta als regidors, el nostre grup municipal hi seria present.  
Una altra qüestió que aquest portaveu ha fet amb molta constància al llarg de tota 
la legislatura és la lectura de tots els decrets signats mensualment per l’Alcaldia i 
membres de la JGL.  
Sempre he considerat que la JGL que es reuneix cada setmana i els decrets formen 
part de les decisions del dia a dia de l’equip de govern del nostre Ajuntament i que 
calia seguir-ho de prop per estar-hi implicat. 
Doncs bé, tornant als decrets, al llarg de la legislatura, si no m’he descomptat, 
s’han signat 5.186 decrets, no sé si són molts o pocs, surt una mitjana 108 
decrets/mensuals o de 5 decrets per dia laborable. De tota aquesta colla de decrets 
un servidor ha demanat explicacions a l’Alcalde i regidor portaveu de l’equip de 
govern, un total de 309 decrets, el que representa una mitjana de 7 decrets 
mensuals. Això s’ha fet en la Junta de Portaveus prèvia a la celebració del Ple 
Municipal de cada mes. En algunes ocasions s’han aclarit, en d’altres també se m’ha 
facilitat informació complementària.  
Segueixo! Com a portaveu del grup municipal, a banda d’assistir a les reunions 
convocades pels regidors de l’equip de govern, he celebrat nombroses trobades, 
per iniciativa pròpia, amb els regidors de l’equip de govern per debatre qüestions 
pròpies de cada regidoria. Potser amb els que m’he reunit més vegades ha estat 
amb l’Òscar Lomas, donat la seva doble condició de portaveu i regidor d’Hisenda i 



amb l’Alcalde, Ignasi Giménez. També amb el regidor Aleix Canalís i Pepe González 
amb el rere fons dels temes de la regidoria d’Urbanisme i Medi Ambient i del POUM. 
La resta de regidors, la Glòria, el Joan, el Dani, el Josep, la Pepa, l’Anna, la Maria 
Antònia, la Soraya i el Ramon, també m’han hagut de suportar i avui els hi agraeixo 
a tots la seva bona disponibilitat.  
Tot i que els que us parla ha estat el portaveu del grup municipal al llarg de la 
legislatura, el meu desig era que tots els regidors del grup municipal s’impliquessin 
en els punts tractats en cada Ple amb l’objectiu d’aconseguir un repartiment més o 
menys homogeni en el conjunt de les intervencions en el Ple. Doncs així ha estat! 
Ens els 45 Plens Municipals celebrats al llarg d’aquests 4 anys, a banda del de 
constitució celebrat el 21 de juny de 2011, el d’avui seria el 46, el nostre grup ha 
agafat la paraula en 229 ocasions i en 76 ocasions hem passat directament a la 
votació sense fer intervenció. Les intervencions a nivell del nostre grup municipal 
s’han repartit així:  
Agustí 52 ocasions, Bea 55, Lluís 57 i un servidor 65.  
Per tant, vull remarcar que una de les particularitats de la meva etapa de portaveu 
ha estat la igualtat de participació que he volgut donar amb tots els regidors del 
grup municipal a l’hora de proposar les intervencions en el Ple Municipal. 
Afegir que si hem celebrat 45 Plens, doncs al costat hi ha 45 Comissions 
Informatives i 45 reunions de la Junta de Portaveus, totes elles prèvies a la 
celebració de cada Ple. 
Una altra manera de significar la implicació al llarg de la legislatura del nostre grup 
municipal és mitjançant la pròpia iniciativa en plantejar, per un costat, preguntes i 
suggeriments a l’equip de govern en el Ple Municipal, i per l’altre, presentar 
mocions bé del nostre grup o de manera conjunta amb els altres grups municipals o 
formacions polítiques presents a la vila. El balanç ha estat el següent: 
El nostre grup municipal ha presentat: 

• 22 preguntes  
• 14 suggeriments  
• 15 mocions 

En el seu conjunt, un total de 54 iniciatives del grup municipal.  
Finalment, ja per anar acabant, voldria detallar els punts on el nostre grup 
municipal s’hi ha implicat més, on el nostre grup municipal hi ha fet nombroses 
aportacions. En conseqüència, les propostes que han sortit endavant, que s’han 
aprovat en el Ple Municipal i que des del nostre grup municipal avui ho volem 
manifestar, també ens les sentim també molt nostres.  
Enumeraré uns quants punts, al meu criteri he triat els més destacats, que 
destacaré simplement amb el seu titular per deixar constància de la implicació del 
nostre grup municipal a l’hora de donar-hi suport en el Ple Municipal i també en el 
fet de fer-hi aportacions. 
2012 

• Aprovació del Pla d’Ajust que ens va permetre pagar factures als proveïdors 
• Adjudicació de la gestió de l'aparcament del Mercat i zones blaves de la vila 
• Ordenança d’administració electrònica 
• Ordenança de convivència i civisme 
• Aprovació de l’avanç de la revisió del POUM 

2013 
• Aprovació definitiva del pla de Mobilitat on els regidors del nostre grup 

municipal en l’anterior legislatura hi varen fer també aportacions 
• Pla Local de Joventut 
• Pla d’Acció de suport als afectats pels desnonaments hipotecaris 
• Pla Especial del carrer Colom i les cases del Passeig 
• Pla de suport a l’emprenedoria 

 
 
 
 



2014 
• Proposar a la Generalitat de Catalunya deixar sense efecte l’ARE de Can 

Turuguet 
• Aprovació inicial revisió Pla d’Ordenació Urbanística municipal (POUM) 
• Aprovació Ordenança de Participació Ciutadana 
• Adjudicació recollida residus, neteja viària i gestió deixalleria 
• Reglament de funcionament de la mesa d’ocupació 

2015 
• Aprovació inicial Pla Especial del Catàleg de Béns Patrimonials 
• Aprovació del Reglament Orgànic municipal  (ROM)  
• Aprovació del reglament d’ús instal·lacions municipals 
• Ratificar la dissolució del Consorci urbanístic per al desenvolupament de les 

ARE Nou Eixample i Turuguet 
Per acabar, també vull manifestar la meva satisfacció per haver pogut compartir 
aquesta legislatura amb els regidors que han representat els diferents grups 
municipals, el Xavi, l’Elisenda, el Dani i el Marc de l’Altraveu i l’Antonio i el Víctor 
del Partit Popular. Ha estat una bona experiència! 
També vull agrair a tot el personal de l’Ajuntament la bona disposició que en tot 
moment m’han brindat per poder realitzar la tasca de regidor. En aquest punt 
voldria fer una menció especial als interventors que hem tingut en aquests 4 anys: 
la Mercè i el José Manuel.  
També al secretari Juli Boadella que sempre s’ha mostrat molt receptiu i facilitador 
de la nostra tasca de regidor. Juli, encara recordo la teva arribada a l’any 1990 a 
l’Ajuntament de Castellar que va coincidir amb la meva primera etapa de regidor ja 
fa una bona colla d’anys. Gràcies Juli per tot el que has donat a Castellar al llarg de 
la teva trajectòria professional. Avui haig de dir que has estat una gran secretari 
durant 25 anys! 
No seria just acabar la meva intervenció sense agrair públicament als companys 
regidors Agustí i Lluís la seva altíssima implicació i companyonia manifestada al 
llarg de tota la legislatura. Avui us haig de dir que heu estat uns extraordinaris 
companys de viatge! I em toca donar-vos les gràcies pel suport que en tot moment 
m’heu donat. 
I també cal donar moltes gràcies als 1.695 electors que van confiar en la meva 
candidatura del 2011. La seva confiança ens ha permès ser regidors aquests quatre 
anys.  
Per acabar dues coses: 
Dir-vos a tots els regidors i regidores que dissabte estreneu la legislatura, que 
molts ànims i molta sort! 
Regalar-vos una frase de la meva collita i que he practicat al llarg de tota la meva 
vida personal i professional, va adreçada a tots els regidors que segueixen i a tots 
el regidors nous. Recordeu-la sempre! 
“Amb entusiasme tot és possible, sense entusiasme, tot són excuses!” Moltes 
gràcies! 
 
Pel PSC el Sr. Ramon Fernández  
Estimat alcalde, benvolguts regidors i regidores, benvolguts senyors i senyores, 
Avui és un dia per agrair a totes les persones l’ajuda que he rebut al llarg dels 
meus dos anys de regidor. 
En primer lloc vull agrair a l’Alcalde, Ignasi Giménez, la confiança que va dipositar 
en la meva persona. Espero no haver-te decebut. 
També vull agrair el treball i el recolzament que he rebut de tots els companys i 
companyes de l’equip de Govern. 
Sense la vostra ajuda la meva tasca hagués estat molt més complicada. 
Així mateix vull transmetre el meu reconeixement a la resta de grups municipals, 
per la seva moderació i el seu talant democràtic. 
Entre tots hem sabut mantenir un ambient constructiu que ha beneficiat a tot el 
poble. 



Gràcies també a tots els treballadors municipals que m’han ajudat en la meva tasca 
com a regidor. 
Però sobre tot vull donar les gràcies als ciutadans i ciutadanes de Castellar, que 
m’han permès descobrir fins a quin punt pot arribar a ser d’apassionant la política 
de proximitat. 
Vull fer extensiu aquest agraïment a totes les entitats, associacions i grups que 
treballen per fer de Castellar un poble actiu.  
Gràcies a tots vosaltres he descobert que és la verdadera política. La política que és 
fa barri a barri, casa a casa. La política que et permet conèixer la realitat del teu 
poble, les seves preocupacions i necessitats. Les seves reclamacions i les seves 
alegries. 
Aquesta política tan propera i directa han convertit la meva etapa com a regidor de 
l’Ajuntament de Castellar en un luxe. 
Únicament lamento no haver pogut dedicar més temps al meu poble. Vull demanar 
disculpes si en alguna ocasió les meves circumstàncies professionals no m’han 
permès estar al cent per cent. 
El proper dissabte es constituirà el nou ajuntament. A tots els regidors i regidores 
que formareu part del nou consistori us vull dir que em teniu a la vostra disposició 
pel que necessiteu. 
Moltes gràcies per aquests dos anys inoblidables que m’heu permès viure. 
Sempre em tindreu al vostre costat. 
 
Finalment la Sra. Soraya Rodríguez,  PSC. 
Avui en aquets Ple tanquem la legislatura 2011-2015, per aquest motiu i com la 
resta de companys que no continuem en el següent mandant tinc la oportunitat de 
dirigir-me a tots vosaltres per concloure la meva etapa política al Consistori. Tal i 
com diu el nostre secretari es la darrera oportunitat per ser història.  
Felicitar per la feina feta a tota la plantilla de l’Ajuntament, han estat quatre anys 
realment complicats, hem hagut d’aplicat mesures i hem hagut d’afrontar situacions 
que no ens han agradat a ningú, malgrat tot el personal al servei de l’Ajuntament 
ha realitzat una feina extraordinària. Ara be a estat sens dubte la seva implicació el 
que ha garantit el servei, tot i que a vegades han vist com la seva feina ha estat 
dilapidada. Espero que entengueu que en aquest comiat vull fer una menció 
especial per tot l’equip de la regidoria de Recursos Humans, han estat quatre anys 
d’evolució continua, una evolució sovint contrarellotge i d’adaptació continua al 
canvi. L’Ajuntament de Castellar esta consolidant el seu departament de recursos 
humans molt mes enllà d’un simple departament d’administració de personal, i això 
és sens dubte gràcies a la vàlua i a l’esforç dels companys de recursos humans. 
Als menys companys tant de l’oposició com de l’equip de govern dir-los que ha 
estat un plaer i sens dubte, fins sempre.       
 
Per acabar el  Sr. Alcalde,  intervé per dir que més enllà de la pluralitat d’opinions, 
més enllà també de la disparitat de criteris que tots tenim, més enllà també de la 
diversitat de punts de vista que s’expressen en el plenari estarem d’acord que avui 
no som els mateixos que quan van prendre possessió dels nostres càrrecs. Formar 
part de la corporació municipal és en si mateix una lliçó. Molts hem aprés a 
conèixer millor el nostre poble, ara som més conscients de la complexitat de 
prendre decisions, decisions que afecten directament a la vida de les persones que 
estimem, els nostres familiars, amics, companys, veïns, de la responsabilitat que 
aquest fet, prendre decisions, comporta, hem aprés també a veure  al nostre poble 
amb una mirada diferent, una mirada que sense deixar de ser la nostra incorpora 
també interessos, anhels, il·lusions, necessitats, desitjos dels que millor o pitjor 
hem intentat representar. Així d’aquesta manera també hem aprés a estimar una 
mica més la nostra vila, Castellar. 
Per acabar agrair als companys de consistori que no repetiran el en càrrec totes les 
hores de dedicació i de treball que heu dedicat a l’exercici de la vostra funció, 
gràcies pels sacrificis que heu fet, crec que ha valgut la pena, de fet sempre val la 



pena dedicar-se als altres. Tant de bo tots els ciutadans en un moment o altre de la 
seva vida tinguessin la oportunitat de formar part del plenari; vosaltres ho heu et 
amb dignitat; moltes gràcies. 
I pel que fa als dos regidors del meu grup que pleguen dir-los-hi que no tinc cap 
dubte que continuareu vinculats amb el futur equip de govern que prendre 
possessió el proper dissabte dia 13 de juny. A tota la resta sabeu que l’Ajuntament, 
la Casa de la Vila, la casa de tots els vilatans, de tots els catellarencs i de totes les 
castellarenques restarà oberta de bat a bat per a tots vosaltres, formeu part ni que 
sigui d’una manera circumstancial, puntual o minúscula de la història de 
l’Ajuntament, de la historia del vostre poble, de la història de Castellar. 
 
I per  d’acabar farem entrega als regidors que han format part d’aquesta 
Corporació d’una litografia de l’artista local Enric Aguilar, com a record d’aquest 
quatre anys de feina. 
 
 
Essent les nou del vespre, s’aixeca la sessió de la qual per a constància general es 
recull en el Llibre d’Actes, que signa com a fedatari d’aquests acords el Secretari, 
amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 
 
  


